
Zápis č.2. ze zasedání zastupitelstva obce Hrabová, konaného dne 20.12..2010 v 18.00 hod. 
v klubovně sokolovny v Hrabové. 
 
Přítomni: dle presenční listiny 
Omluven: Ing. Pavel Hopjan, Tomáš Žižka, Martin Kondler 
Občané :  0 
 
 
Program:  

1. Zahájení, schválení programu, zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 
2. Kontrola usnesení 
3. Hospodaření obce za období 01.-11.2010 
4. Dílčí přezkoumání hospodaření obce za rok 2010 
5. Smlouva s Charitou Zábřeh 
6. Rozpočtové opatření č. 4 / 2010 
7. Pravidla rozpočtového provizoria 2011 
8. Schválení plánu obnovy a fondu oprav vodovodů a kanalizací na rok 2011 
9. Ceník vodného a stočného  
10. Schválení obecně závazných vyhlášek 
11. Inventarizace majetku k 31.12.2010 
12. Schválení členů sociální komise a jejich odměňování 
13. Zrušení účtování v hospodářské činnosti v roce 2011 
14. Schválení  kronikáře 
15. Různé 

 
Ad.1. Zasedání zahájil starosta, přivítal přítomné zastupitele, přednesl program zasedání.,  

K programu nebyla žádná připomínka, nechal hlasovat. 
        Schváleno 7 hlasy  Z 2/25 
navrhl zapisovatele pana Vysoudila     Schváleno 7 hlasy  Z 2/26 
a ověřovatele zápisu pana Navrátila a Ing. Petrželkovou Schváleno 7 hlasy  Z 2/27 

Ad.2. Kontrolu usnesení z ustavujícího zasedání přednesl starosta.Předsedkyně sociální 
komise měla navrhnout nové členky soc. komise.  Bere na vědomí 

 
Ad.3. Hospodaření obce za období 1-11/2010 přednesl Ing. Moťka. Okomentoval příjmy a  

výdaje za dané období po jednotlivých položkách. Konstatoval, že přebytek rozpočtu 
je přibližně ve stejné výši, jak tomu bylo k 31.12.2009. Výkaz je přílohou č. 1. 
 
Na zasedání se dostavil pan Žák 
 
Starosta otevřel diskusi k tomuto bodu, nikdo neměl dotazy.  
        Bere na vědomí 

Ad.4. Výsledek dílčího přezkoumání hospodaření obce – okomentoval Ing. Moťka, byla 
 zjištěna jediná chyba ve výpočtu cestovních náhrad. Bylo přijato opatření a vzniklý 
 rozdíl byl ve vyúčtování za listopadu odečten. Zápis je přílohou č. 2. 

  Bere na vědomí 
 
Ad.5. Smlouvu s Charitou a její základní body přednesl starosta. Informoval o rozsahu 

činnosti Charity Zábřeh v obci Hrabová. Předložil vyúčtování za rok 2010, kde ztráta 
činila 30 tis. Kč na výkonech, které byly realizované v Hrabové. Starosta otevřel 



diskusi a v této navrhnul dar ve výši 10. tis. Kč. V diskusi nebyla navržena žádná jiná 
částka, proto starosta nechal hlasovat o smlouvě a o daru ve výši 10 tis. Kč  

         Schváleno 8 hlasy Z 2/28 
 
Ad.6. Rozpočtové opatření č. 4. – přednesl předseda finančního výboru pan Pavlík. Návrh tvoří  

přílohu č. 3 tohoto zápisu. 
Příjmy navýšeny o 262 tis. Kč  celkem 10.146 tis. Kč 
Výdaje navýšeny o 169 tis. Kč  Celkem 10.101 tis. Kč 
V hospodářské činnosti se náklady i výnosy zvýšily o 8 tis. Kč  celkem 1.989 tis. Kč 
Starosta otevřel diskusi, k navrženému RO nebyly připomínky, nechal hlasovat. 
        Schváleno 8 hlasy Z 2/29 

 
Ad.7. Pravidla rozpočtového provizoria na rok 2011 přednesl starosta. Pravidla jsou přílohou č. 4. 
 V diskusi nebylo připomínek, starosta nechal hlasovat. Schváleno 8 hlasy Z 2/30 

Ad.8. Schválení plánu obnovy a fondu oprav vodovodů a kanalizací na rok 2011 – z kalkulace
 vychází, že hodnota vodovodního řadu je 13 mil. Kč. Kanalizace 24 mil, Kč a ČOV 5,8 mil.
 Kč. Celková hodnota těchto zařízení činí 44 mil Kč. Z této částky se určuje objem fondu 
pro rok 2011, který činí 730 tis. Kč. Takto vysoký fond není obec schopna tvořit a proto 
starosta navrhl snížit hodnotu tvorby tohoto fondu na 100 tis. Kč za rok. Po diskusi k této 
problematice starosta nechal hlasovat o návrhu.  Schváleno 8 hlasy Z 2/31 

 
Ad.9. Ceník vodného a stočného – z důvodu navýšení ceny vstupů bylo nutné překalkulovat cenu 

vody a stočného. Nově navržená cena vody  narůstá o 1,- Kč na 19,- Kč/m3 a stočné o 2,- 
Kč na 18,- Kč. Tyto ceny jsou zapracovány do ceníku 1/2010. Po diskusi starosta nechal 
hlasovat o ceníku 1/2010.      Schváleno 8 hlasy Z 2/32 

 
Ad.10. Schválení obecně závazných vyhlášek 

a) OZV 1/2010 o místním poplatku ze psů.Návrh byl vyvěšen na úřední desce OÚ. 
Je přílohou č. 5 tohoto zápisu, po diskusi starosta nechal hlasovat 
        Schváleno 7 hlasy 
        Proti 1 hlas  Z 2/33 

b) OZV 2/2010  o místním poplatku za užívání veřejného prostranství - Návrh byl vyvěšen 
na úřední desce OÚ. Je přílohou č. 6 tohoto zápisu, po diskusi starosta nechal hlasovat 

Schváleno 8 hlasy Z 2/34 
c) OZV 3/2010 o místním poplatku ze vstupného.  Návrh byl vyvěšen na úřední desce OÚ. 

Je přílohou č. 7 tohoto zápisu, po diskusi starosta nechal hlasovat 
Schváleno 8 hlasy Z 2/35 

d) OZV 4/2010  o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, 
třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů.  Návrh byl vyvěšen na úřední 
desce OÚ. Je přílohou č. 8 tohoto zápisu, po diskusi starosta nechal hlasovat 

Schváleno 8 hlasy Z 2/36 
Ad.11. Inventarizace – bude provedena k 31.12.2010 v termínu do 10.1.2011. Návrh složení  

komisí přednesl starosta. 
HIK – Ing. Linhart Jiří, Ing. Moťka Petr,   Pavlík Jan 
DIK  - Obecní majetek – Navrátil Miroslav, Ing. Moťka Petr, Fritscher Miroslav, 
 SDH – Pavlík Jan, Žák Stanislav, Breknar František 
 Lihovar – Ing. Linhart, Skála Květoslav, Ing. Petrželková Marcela 
 Dokladová inventura – Ing. Moťka Petr, Pavlík Jan, Vysoudil Milan 
Starosta nechal hlasovat o složení komisí.    Schváleno 8 hlasy Z 2/37 



 
Ad.12. Schválení členů sociální komise a jejich odměňování – předsedkyně komise navrhla tyto 

členky: Žáková Věra, Kotková Jana, Potěšilová Anna, Václavková Jana, Linhartová  
Miroslava. Nikdo neměl připomínky.   Schváleno 8 hlasy Z 2/38 
Výše odměn členů byla odsouhlasena již na ustavujícím zasedání, výplata odměn bude od 
1.1.2011.       Schváleno 8 hlasy Z 2/39 

 
Ad.13. Zrušení účtování v hospodářské činnosti – přihlášením se k plátcovství DPH bylo zavedeno 

taktéž účtování v hospodářské činnosti. Toto účtování však přináší zkreslování hospodaření 
obce ve výkazu FIN, proto starosta navrhuje zrušit účtování hospodářské činnosti. 
V otevřené diskusi k této problematice  tento krok podpořil a blíže objasnil Ing. Moťka. 
Poté starosta nechal hlasovat o ukončení účtování v hospodářské činnosti v roce 2010 a od 
roku 2011 účtovat jen v hlavní činnosti.   Schváleno 8 hlasy Z 2/40 

 
Ad.14. Kronikářka – starosta zastupitelům navrhl ke schválení nového kronikáře Ing. Marcela 

Petrželkovou. Tento krok před jednáním zastupitelstva projednal s paní Papouškovou,  
současnou kronikářkou. V diskusi nikdo neměl připomínek a starosta nechal hlasovat. 
        Schváleno 7 hlasy 
        Zdržel se 1 hlas Z 2/41 

 
Ad.15. Různé  

 Starosta informoval o dokončení výstavby komunikace k hájence 
 Dále informoval o tom, že před vánočními svátky podepíše dotační smlouvu na regionální 

muzeum v Hrabové 
 Dále informoval o přípravách realizace zateplení MŠ 
 Informoval o podpisu smlouvy o nájmu s panem Hirtem, který do konce března musí 

vyklidit nemovitost č.p.122 
 

Zapsal: Vysoudil Milan 
Ověřil: Navrátil Miroslav, Ing. Petrželková Marcela 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

  
 


